
PROTOKÓŁ NR I/2010 
z obrad I części   Sesji zwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
która odbyła się w dniu 2 grudnia 2010 r. w godz. 15.30 – 16.00 

w Sali Rady Miasta. 
 

 
Przed rozpoczęciem Sesji Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej wręczył 
zaświadczenia o wyborze na Radnego Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój.  
 
Podjęto uchwały: 
 
Nr I/1/2010  w sprawie  Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady  
   Miasta, 
 
Nr I/2/2010   w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady  
   Miasta, 
 
 Nr I/3/2010  w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Miasta  
   Jastrzębie-Zdrój, 
 
Nr I/4/2010   w sprawie regulaminu wyboru Wiceprzewodniczących Rady  
   Miasta, 
 
Nr I/5/2010   w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady  
   Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 
 
 
Ad. 1. 
Otwarcie  I Sesji zwyczajnej Rady Miasta, stwierdzenie  prawomocności 
obrad. 
 
Otwarcia I Sesji zwyczajnej  Rady Miasta dokonała Anna Toborowicz, najstarsza 
wiekiem radna. Powitała zebranych  i stwierdziła, że obrady Sesji są 
prawomocne, ponieważ na Sesji jest wymagana liczba radnych. W Sesji udział  
wzięło 22 radnych.  
 
Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Anna Toborowicz  stwierdziła, że radni otrzymali porządek obrad. 
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Ad. 2 
Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych.  
 
Na salę Rady Miasta  wprowadzono poczet  sztandarowy. 
 
Anna Toborowicz   odczytała  rotę ślubowania: ”Wierny Konstytucji i prawu 
Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować 
godnie , rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
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mieszkańców.” Kolejno wywołani  radni wypowiadali słowa „ślubuję – tak mi 
dopomóż Bóg”. 
 
Ślubowanie złożyli następujący Radni: Baradziej Krzysztof, Chojecka Alina 
Foksowicz Roman, Gałuszka Damian, Kosiorek Witold, Króliczek Marian, Lis Jerzy 
Magiera Bernadeta, Małolepszy Norbert, Markiewicz Tadeusz, Maryniak Lucyna 
Matusiak Andrzej, Matusiak Grzegorz, Ogiegło Janusz, Piechoczek Ryszard, 
Potępa Jarosław, Rosińska Iwona, Siwiec Elżbieta, Sławik Tadeusz, Tarasiewicz 
Janusz, Toborowicz Anna, Włodarek Piotr.  
 
Krzysztof Baradziej 
 - Zgodnie z §18 Statutu Miasta składam wniosek o przerwanie Sesji do                       
8. 12. 2010 r. do godziny 15.00.  
 
Anna Toborowicz 
 - Kto z Państwa jest za przyjęciem wniosku? 
 
Wniosek został przyjęty głosami: 
za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Karta z wynikami głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Toborowicz Anna 
 - Ogłaszam przerwę do 8 grudnia do godziny 15.00. 
   
II część Sesji zwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 8 grudnia 2010r.  
godz. 15.00 – 17.40 - Sala Rady Miasta. 
 
 
Otwarcia II części I Sesji zwyczajnej  Rady Miasta dokonała Anna Toborowicz  
-najstarsza wiekiem radna. Powitała zebranych  i stwierdziła, że obrady Sesji są 
prawomocne, ponieważ na Sesji jest wymagana liczba radnych. W Sesji udział  
wzięło 22 radnych.  
 
Lista obecności stanowi  załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Ad.3.  
Wybór Komisji Skrutacyjnej 
 
Alina Chojecka 
- Klub radnych Platforma Obywatelska zgłasza do pracy radnego Romana 
Foksowicza – wyraził zgodę, 
 
Jerzy Lis 
- Klub radnych Sojusz Lewicy Demokratycznej zgłasza do pracy radnego Witolda 
Kosiorka – wyraził zgodę, 
 
Tadeusz Markiewicz 
- Klub radnych Wspólnota Samorządowa zgłasza do pracy radnego Krzysztofa 
Baradzieja – wyraził zgodę, 
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Tadeusz Sławik 
- Klub radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłasza do pracy radnego Janusza 
Tarasiewicza – wyraził zgode. 
 
Anna Toborowiz 
− Czy są jeszcze inne kandydatury? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem 

proponowanego składu komisji uchwał i wniosków? 
 
za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
− Stwierdzam, że skład komisji skrutacyjnej został przyjęty większością głosów. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  nr 5  do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 4 
Wybór Komisji uchwał i wniosków 
 
Tadeusz Markiewicz 
 - W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa zgłaszam do pracy  
   w komisji radną Bernadetę Magiera– wyraziła zgodę.  

 
Alina Chojecka 
 - W imieniu Klubu Radnych Platforma Obywatelska zgłaszam do pracy w komisji 
   radną Elżbietę Siwiec – wyraziła zgodę.  
 
Sławik Tadeusz 
 - W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam do pracy w komisji 
    radnego Norberta Małolepszego – wyraził zgodę.  
 
Anna Toborowicz 
− Czy są jeszcze inne kandydatury? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem 

proponowanego składu komisji uchwał i wniosków? 
 
za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
− Stwierdzam, że skład komisji uchwał i wniosków został przyjęty większością 

głosów. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  nr 6  do niniejszego 
protokołu. 
 
Anna Toborowicz 
Ogłaszam 5 minut przerwy. 
 
Anna Toborowicz 
- Proszę przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie projektu uchwały         
w sprawie wyboru przewodniczącego Rady Miasta. 
 
Radny Krzysztof Baradziej odczytał projekt uchwały w sprawie Regulaminu 
wyboru Przewodniczącego Rady Miasta. 
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Anna Toborowicz 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za 
przyjęciem uchwały w podanym brzmieniu? 
 
Uchwała Nr I/1/2010 w sprawie Regulaminu wyboru Przewodniczącego 
Rady Miasta została przyjęta głosami: za – 18, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0.  
 

- Stwierdzam, że uchwała została przyjęta większością głosów. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 
 
Anna Toborowicz 
Proszę o zgłaszanie kandydatów na  funkcję Przewodniczącego Rady Miasta 
 
Tadeusz Sławik 
Na stanowisko Przewodniczącego Rady Miasta proponuję radnego Grzegorza 
Matusiaka. 
 
Radny Grzegorz Matusiak wyraził zgodę. 
 
Janusz Ogiegło 
Na stanowisko Przewodniczącego Rady Miasta proponuję radną Alinę Chojecką, 
która w wyborach samorządowych do Rady uzyskała najlepszy wynik tj. 995 
głosów, jest osobą doświadczoną, była 3 kadencje w Radzie, w różnych 
komisjach Rady- z tego powodu winniśmy wesprzeć tę kandydaturę naszymi 
głosami. 
 
Radna Alina Chojecka wyraziła zgodę. 
 
Anna Toborowicz 
O g ł a s z a m   5 minut przerwy 
 
Anna Toborowicz 
 Proszę przewodniczącego Komisji skrutacyjnej o przypomnienie 
regulaminu głosowania. Ponadto wyjaśniam, iż zgodnie z decyzją Naczelnego 
Sądu Administracyjnego, osoby kandydujące na stanowisko nie powinny brać 
udziału w głosowaniu.  
 
Krzysztof Baradziej 
 Naczelny Sąd Administracyjny uznał w wyroku, iż osoba kandydująca na 
stanowisko Przewodniczącego nie powinien brać udziału w głosowaniu.  
 
Janusz Ogiegło 
 Wnioskuję o ogłoszenie 10 minutowej przerwy. 
 
Anna Toborowicz 
O g ł a s z a m   10  minut przerwy 
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Janusz Ogiegło 
 Prosimy o komentarz prawnika o przedstawienie kwintesencji wyroku,                
z którego wynika, iż kandydat nie głosuje w swojej sprawie.  
 
Łukasz Kałusowski- Radca Prawny Urzędu Miasta 
 Wyrokiem z dnia 25 stycznia 2010r. NSA powołując się na treść art. 25 a 
ustawy o samorządzie gminnym, stwierdził, iż radny nie może brać udziału                 
w głosowaniu gdyż dotyczy to jego interesu prawnego tj. stanowiska                  
o charakterze majątkowym.  
 
Krzysztof Baradziej 
 Zgodnie z regulaminem przystępujemy do głosowania. Proszę o odbiór               
i zwrot kart do głosowania w kolejności zgodnej z listą obecności, którą 
odczytam. 
 
Anna Toborowicz 
O g ł a s z a m   10 minut przerwy 
 
Krzysztof Baradziej  
 Zgodnie z protokołem z głosowania sporządzonym przez Komisje 
Skrutacyjną, w tajnym głosowaniu wzięło udział 20 radnych, na podstawie 
dokonanego obliczenia ważnie oddanych głosów ustalono, że w wyniku tajnego 
głosowania kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów: 
- Alina Chojecka – 7 głosów, 
- Grzegorz Matusiak – 13 głosów. 
 
Protokół Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta 
Jastrzębie Zdrój stanowi załącznik nr 8 do niniejszego głosowania.  
 
Przewodnicząca  Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera  przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie stwierdzenie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta 
Jastrzębie Zdrój 
 
Anna Toborowicz 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za 
przyjęciem uchwały w podanym brzmieniu? 
 
Uchwała Nr I/2/2010 w sprawie stwierdzenia wyboru 
Przewodniczącego Rady Miasta została przyjęta głosami: za – 12, 
przeciw – 7, wstrzymujących się – 0.  
 
Anna Toborowicz 

- Stwierdzam, że uchwała została przyjęta większością głosów. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 
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Grzegorz Matusiak – Przewodniczący Rady Miasta 
 Szanowni Państwo Radni- dziękuję za obdarzenie mnie zaufaniem, jako 
przewodniczący rady pragnę współpracować z każdym radnym bez względu na 
opcję polityczną, którą reprezentuje.  Dziękuję jeszcze raz i zapraszam do 
współpracy.  
 
Ad.6.  
Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 
 
Przewodniczący Komisji skrutacyjnej odczytał projekt uchwały w sprawie 
ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 
Krzysztof Baradziej 
Proponuję ustalić liczbę Wiceprzewodniczących Rady Miasta na dwie osoby. 
 
Grzegorz Matusiak 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za 
przyjęciem uchwały w podanym brzmieniu? 
 
Uchwała Nr I/3/2010 w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących 
Rady Miasta Jastrzębie Zdrój przyjęta głosami: za – 14, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 6.  
 
Przewodniczący Rady Miasta 

- Stwierdzam, że uchwała została przyjęta większością głosów. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji skrutacyjnej odczytał projekt uchwały w sprawie 
Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 
Grzegorz Matusiak 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za 
przyjęciem uchwały w podanym brzmieniu? 
 
Uchwała Nr I/4/2010 w sprawie Regulaminu wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta została przyjęta głosami: za – 16, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu. 
 
Jerzy Lis 
 W imieniu Klubu radnych Sojusz Lewicy Demokratycznej zgłaszam radnego 
Ryszarda Piechoczka na stanowisko Wiceprzewodniczącego Rady Miasta.  
 
Radny Ryszard Piechoczek wyraził zgodę. 
 
Alina Chojecka 
 W imieniu Klubu radnych Platforma Obywatelska zgłaszam radnego 
Damiana Gałuszkę na stanowisko Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 
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Radny Damian Gałuszka wyraził zgodę. 
 
Tadeusz Sławik 
Wnioskuję o ogłoszenie 20 minut przerwy. 
 
 
Grzegorz Matusiak 
O g ł a s z a m  20 minut przerwy. 
 
Krzysztof Baradziej 
 Zgodnie z regulaminem przystępujemy do głosowania. Proszę o odbiór               
i zwrot kart do głosowania w kolejności zgodnej z listą obecności, którą 
odczytam. 
 
Grzegorz Matusiak 
O g ł a s z a m  10 minut przerwy. 
 
Krzysztof Baradziej  
 Zgodnie z protokołem z głosowania sporządzonym przez Komisje 
Skrutacyjną, w tajnym głosowaniu wzięło udział 20 radnych, na podstawie 
dokonanego obliczenia ważnie oddanych głosów ustalono, że w wyniku tajnego 
głosowania kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów: 
 
- Gałuszka Damian za 20, przeciw 0, wstrzymujących się  0, 
- Piechoczek Ryszard za 15, przeciw 2 wstrzymujących się  3. 
 
Protokół Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady 
Miasta Jastrzębie Zdrój stanowi załącznik nr  12 do niniejszego głosowania.  
Przewodnicząca  Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera  przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady 
Miasta Jastrzębie Zdrój 
 
Grzegorz Matusiak 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za 
przyjęciem uchwały w podanym brzmieniu? 
 
Uchwała Nr I/5/2010 w sprawie stwierdzenia wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta została przyjęta głosami: za –20, 
przeciw –0, wstrzymujących się – 0.  
 
Grzegorz Matusiak 

- Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 13                   
do niniejszego protokołu. 
 
Ryszard Piechoczek 
 Szanowni Państwo Radni- dziękuję za obdarzenie mnie zaufaniem, jako 
wiceprzewodniczący Rady Miasta pragnę nadal kontynuować swą pracę ponad 
podziałami politycznymi -na rzecz mieszkańców miasta. 
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Damian Gałuszka 
 Dziękuję Państwu za wybranie mnie na stanowisko wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta- ten wynik 20 głosów „za” mówi sam za siebie. 
 
Ad.7. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Krzysztof Baradziej  
 Pragnę powiedzieć, iż głosowanie przez państwa radnych przeciwko 
uchwale w sprawie wyboru przewodniczącego Rady Miasta, którego wybraliśmy       
w demokratycznych wyborach- jest brakiem kultury politycznej. 
 
Lucyna Maryniak 
 Zachęcam Państwa do odwiedzania dzieci w pogotowiach opiekuńczych              
w Jastrzębiu Zdroju, które czekają na dar naszego serca, za co Państwu z góry 
dziękuję. 
 
Paula Ostrowska 
 Reprezentuję Młodzieżową Radę Miasta, która jest w tym roku głównym 
organizatorem WOŚP, zachęcamy państwa radnych do kwestowania w związku            
z tą akcją. 
 
Ad. 8 
Zakończenie  obrad  Sesji. 
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Zamykam obrady I Sesji zwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie Zdrój. 
 
 
 
Protokołowały: 
 
Monika Dulewicz 
 
Agnieszka Bąk 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


